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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A KÖSZ által vezetett leltárkönyv” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A KÖSZ létrehozásával Önök elkezdtek kiépíteni egy párhuzamos örökségvédelmi rendszert .
Ebbő l adódhatnak jelentős problémák, többek között a leltározási rendszerben is .

Kérdezem Miniszter urat :

Vezetnek-e leltárkönyvet a KÖSZ által feltárt leletekről, illetve a feltárt leletanyagból hány
leltári számot osztottak ki?
A KÖSZ által vezetett leltárkönyv számai megfelelnek-e a területileg illetékes múzeum, má r
évtizedek óta vezetett rendszereinek, azaz egységben lehet-e kezelni őket a korábbi feltárások
leletanyagával?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008 . december 19 .

Cser-Palkovics András
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